

Frederiksværk Sejlkлуб



Emne:	Bestyrelsesmøde
Dato:	10.08.2020
Mødested:	Klubhuset kl. 19:00
Deltagere:	Jan Leth Svendsen, Michael Christiansen, Inge Hansen, Torben Hansen, Nina Fabrin, Jytte Larsen, Hans Erik Ottosen
Suppleant/ Udvalgs deltager	Suppleanter: Henrik Andersen, Rune Rasmussen Gæster: Flemming Larsen, John Stenderup Gæster: Roklubben repræsentanter til punkt 1
Afbud:	

Referat

Beskrivelse	Beslutninger
1. Planlægning vedr. Åbent hus dag den 23. august 2020 kl. 11:00 – 16:00 Der er afsat ca. 1 time til planlægningsmødet. Deltagelse fra roklubben	Kommunikation-markedsføring: Merete deler flyer ud blandt medlemmerne i Roklubben. Flemming deler på sociale medier herunder Oplev Halsnæs. Jan taler med Jan H. om artikler i lokalaviserne. Forplejning: Rune medbringer brownies. Både Roklub og Sejlkлуб står for kaffe og the. Stationer og bemanding: Krabbe - Jan, Junior - Nina, Sejlerskole - Skaftø SUP - Inge, Katja Robåde og kajakker - 10 medlemmer fra Roklubben
2. Godkendelse af referat fra mødet den 6. juli 2020. Referat fremlægges til underskrift.	Referater godkendt fra 15.6 og 6.7.
3. Valg af referent	Inge
4. Ændringer til dagsorden	Ingen ændringer
5. Næste bestyrelsesmøde	8. september kl.19.00
6. Bro 6	Afventer igangsættelse fra havnen. Der fremgår ingen tidsfrist for projektet endnu.
7. SUP – Status	Indtil videre har tre meldt sig til kurset i september. Betaling via mobilepay - Navn + SUP.
8. Kapsejlads, status medlemskab	Jan har fået en henvendelse fra DS vedr. spørgsmålet om gasters medlemskab og

Frederiksværk Sejlkлуб



		deltagelse i kapsejladser. DS tilkendegiver, at dette spørgsmål er en bestyrelsesbeslutning.
9.	Instruktørsituation En instruktør kommer kun til juniorundervisning. Skal han betale kontingent?	Dette spørgsmål skal drøftes i forbindelse med en generalforsamling.
10.	Krabbehold, Status, Fremdrift	Tre krabber er meldt ind.
11.	Øvrige indsatsområder	Punktet udgår
12.	To-do liste v/Jan	Punktet udgår
13.	Regnskab v/Jytte	Minus nyt - god balance
14.	Klubhus	Minus nyt
15.	Havnen v/Michael	Restaurantens fremtid skal drøftes på Havnens næste bestyrelsesmøde. Michael opfordrer igen til henvendelse om deltagelse i arbejdsgrupperne vedr. udvikling af havnen. Jan kontakter Kim for mere info.
16.	Seniorudvalg v/Hans-Erik	Minus nyt
17.	Aktivitetssudvalg v/Henrik	Minus nyt
18.	Sejlerskolen v/Jan	Hans-Erik (DS) efterspørger navne på instruktører fra alle afdelinger.
19.	Kapsejladsv/Torben	5. september er der Havneræs. Lagkage Cup er 4. oktober.
20.	Formanden	Minus nyt
21.	Eventuelt	Følgebådene er ved at være slidte. Der er behov for afsøgning af mulighed for at søge midler til dette. Hans-Erik efterspørger til hvad det gamle kompas kan bruges som vandrepokal. Torben afsøger pris på telte til ynglinge.